

# 一次性马桶垫设备

产品名称	一次性马桶垫设备
公司名称	常州聚锦自动化设备有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	常州经济开发区遥观镇长虹东路397号（注册地址）
联系电话	13775077138 18051201507

## 产品详情

### 功能Function

适用于多种材料切洞，折叠成型。主要用于生产各类PE、纸膜马桶垫，PD、SMS、PE美容单，手术治疗单等等产品可订制不同形状洞。

It is suitable for cutting holes and folding moulding of various materials. Mainly used in the production of various PE, paper toilet mats, PD, SMS, PE cosmetic orders, surgical treatment orders and other products can be customized with different shapes of holes.

### 特点Characteristic

1、全伺服驱动系统，安全可靠。

Servo drive system, safe and reliable.

2、PLC编程控制，操作简单可视化

PLC programming control, simple operation and visualization

3、图形画面操作，产品规格转换简单快捷。

Graphic screen operation, product specification conversion is simple and fast.

4、全自动生产高效、节能、卫生，保证产品质量。

Automated production is efficient, energy-saving and hygienic, ensuring product quality.

5、整机设计紧凑，标准零件均用国内外知名品牌，使用寿命长。

The whole machine is compact in design, and the standard parts are well-known brands at home and abroad, with long service life.